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Zpravodaj informující o mladých sportovcích z projektu McDonald’s Olympic Hopefuls, 
ve kterém naleznete aktuality nejen ze sportovního života „olympijských nadějí“. 

V červnu zacinkalo zlato judistovi Krpálkovi, který zvítězil na turnaji Ev-
ropského poháru. Z cenného kovu se radoval také triatlonista Lukáš Ko-
čař. Třetí příčka na akademickém mistrovství světa je zatím jeho životním 
úspěchem. K bronzové medaili chybělo málo Markétě Audyové. Na rega-
tě v Holandsku obsadila skvělou čtvrtou příčku. Bohužel na mistrovství 
Evropy ani kanoisté na stupně vítězů nevystoupali. Báječnou novinku se 
koncem června dozvěděl moderní pětibojař Ondřej Polívka. Mezinárodní 
federace moderního pětiboje ho vyslala na olympiádu. V Londýně tak 
budeme moci fandit dvěma členům projektu.

Judista potvrdil před OH formu

>>> Jeden z posledních turnajů, na němž se před 
olympiádou představili kvalitní judisté, absolvo-
val Lukáš Krpálek. V Praze na Evropském poháru 
dokázal, že je na tatami hvězdou.
V prvním kole zdolal Brita Jamese Austina už ve tře-
tí minutě zápasu na ipon. Ještě rychleji si poté vedl 
ve druhém kole, kde zvítězil po dvou minutách také 
na ipon s Patrikem Moserem. Při dalším zápase zís-
kal německý soupeř Dimitrij Petersen nad Lukášem 
bodovou převahu, ale ke konci český borec nádher-
ným hodem vítězně ukončil i tento souboj. V semifi -
nále ještě pokořil Maxima Rakova a ve fi nále se ra-
doval z vítězství nad Demjaněnkem z Kazachstánu.

>>> Na akademickém mistrovství světa v triatlonu vý-
tečně reprezentoval Lukáš Kočař. Poslední červnový 
víkend získal na Tchaj-wanu bronzovou medaili. 
V poměrně náročných klimatických podmínkách dokončil 
svůj první olympijský triatlon. Teplota se ve stínu pohybo-
vala kolem 35°C, slunce žhnulo a k tomu závod znepří-
jemňovala vysoká vlhkost. „Voda přes 30°C moc vhodná 
k plavání nebyla, kilometr a půl v ní bylo opravdu trápením. 
Naštěstí jsem nebyl sám, kdo ztratil na první skupinku. 
Na kole jsme pak díky pravidelnému střídání ztrátu dohna-

li,“ přiblížil průběh závodu Lukáš. „Mám rád diametrálně odlišné podmínky, ale nějak jsem se s tím 
popral lépe než ostatní,“ dodal ke svému životnímu výkonu. 
Pro triatlonistu z klubu Ekol triatlon team Brno je mezinárodní úspěch velkým zadostiučiněním. Za tvr-
dou práci přišla odměna. „Těší mě, že jsem se trošku posunul v běhu a doufám, že to tak bude nadále 
pokračovat,“ řekl optimisticky. 

Medaile z Tchaj-wanu
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>>> Do holandského Medembliku se sjeli 
účastníci jachtařského Světového poháru. 
Člence McDonald’s Olympic Hopefuls Mar-
kétě Audyové se ve špičkové mezinárodní 
konkurenci dařilo.
Závod byl kvůli mistrovství světa jen tří-
denní. „Poprvé jsme na svěťáku jeli no-
vou trať, pouze dva karusely, které měly 
původně trvat jen třicet minut. Nakonec se 
ale každá rozjížďka vyšplhala na pětačtyři-
cet minut,“ popsala mladá jachtařka.

První den podle jejích slov moc nefoukalo, což jí spíše vyhovovalo. A tak zajela dostatek dobrých 
rozjížděk, které jí vynesly třetí místo. Další den se ovšem podmínky změnily a vítr o sobě dal vědět. 
Markéta obsadila šestou příčku. V posledním dnu si výrazně polepšila. V medailové rozjížďce dokon-
ce vyhrála a posunula se na konečné čtvrté místo.
„S tímto výsledkem jsem maximálně spokojená a moc si ho vážím,“ přiznala Markéta, přestože je 
„bramborová“ medaile u sportovců spíše nepopulární.

Jachtařka se radovala 
ze čtvrtého místa

>>> Moderní pětibojař Ondřej Polívka se 
dočkal letenky na letní olympijské hry jako 
poslední účastník závodu. Na základě nomi-
nací z ostatních států o tom rozhodla Mezi-
národní federace moderního pětiboje. 
Ondra tedy musí na poslední chvíli přehodnotit 
své letní plány a podrobit vše přípravě na Lon-
dýn. „Zároveň ještě běží příprava na mistrovství 
Evropy v Sofi i, kde nejspíš půjdu štafetový zá-
vod,“ popisuje náročný program. „Všem, kteří nám fandili, mnohokrát děkuji a fanděte dále,“ nabádá 
sportovní příznivce v souvislosti s blížícím se vyvrcholením sezóny.

Léto ve jménu olympiády

Kanoistické nominační závody

>>> Účast na mistrovství Evropy seniorů a mistrovství Evropy do 23 let, takovou motivaci měli 
v Račicích během prvních červnových dní rychlostní kanoisté z McDonald’s Olympic Hopefuls.  
Na kilometrové distanci se zadařilo Lukášovi Korandovi. I přestože ho ještě pár dní před startem trápila 
nemoc, obsadil druhé místo. Nezaostal ani v kategorii C2. Tu dokonce s parťákem Danem Drahokou-
pilem vyhráli.
Na nominačních závodech se Lukáš objevil ještě na své oblíbené pětikilometrové trati. „Bohužel se mi 
závod vůbec nepovedl a hodně jsem doplatil na špatný start a své fair play chování,“ narážel 
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Tři členové McDonald’s Olympic Hopefuls ve člunu

>>> Posádka čtyřkanoe se 
před startem na mistrovství 
Evropy v Záhřebu cítila ve for-
mě. Jediné, co trochu nehrá-
lo do noty, bylo velké horko. 
Naštěstí teploty v den, kdy se 
kategorie C4 1000 m jela, mír-
ně klesly. A tak se Lukáš Ko-
randa, Radek Miškovský, To-
máš Janda a Dan Drahokoupil 
mohli soustředit na podání co 
nejlepšího výkonu. 
„Tiše jsme doufali, že by to moh-
lo zacinkat. Bohužel nám chybě-
lo pověstné štěstí a hlavně pár 
metrů na soupeře z Maďarska, 
kteří mazácky odjeli celý závod na vlně vítězů a díky tomu vyvlnili bronz,“ komentoval Tomáš situaci, 
kdy česká kanoe obsadila čtvrté místo. Ve výsledku se podle Lukáše Korandy projevil mimo jiné zaspa-
ný start. Posádka totiž špatně slyšela vzdáleného startéra. Nabranou ztrátu se snažila smazat a dlouho 
se dokonce držela v boji o medaili. „V konci jsme bohužel nezvládli skvělý fi niš rumunské a maďarské 
lodi,“ litoval Lukáš.
„Každopádně si myslím, že můžeme být spokojeni, protože to byl kvalitní výsledek. Náš vrchol teprve 
přijde,“ dodal se zdravým sebevědomím Tomáš a narážel při tom na ME do 23 let, které se v červenci 
koná v Portugalsku.
Lukáš Koranda obhajoval na záhřebské pětikilometrové trati loňský bronz. Bohužel se potvrdilo, že 
letošní sezóna neprobíhá dle jeho představ. Mladý sportovec neprožívá lehké období. „Hned po startu 
jsem nemohl a ztratil tak přední pozice. V průběhu závodu jsem postupně předjel pár závodníků. Přesto 
jsem obsadil až osmé místo a moje trápení touto sezónou pokračuje,“ poznamenal smutně.

v prvním případě na to, že startér posouval výstřel až do chvíle, než většina startovního pole couvne 
do správné startovní pozice, kde byl právě Lukáš a pár ostatních. „Start ale přišel pro mě v tu nejne-
vhodnější dobu, když jsem byl na délku lodě za soupeři,“ dodal zklamaně. Ztrátu se mu ale podařilo 
smazat a probojoval se dokonce na první pozici, ovšem za cenu toho, že se na jeho vlně „vezli“ další 
dva závodníci. V obrátce Lukášovi zabránili v pádlování a on se dostal do jejich nepříjemných vln. Tímto 
přišel podle jeho slov o umístění na stupních vítězů. „Nevím, jestli to je jen shoda okolností, že oba kluci 
byli ze stejného oddílu a náramně si pomáhali. Samozřejmě to není zakázaná taktika, ale podle mých 
představ vypadá fair play závodění jinak,“ konstatoval smutně třiadvacetiletý kanoista USK Praha, který 
nakonec skončil na pátém místě.
Jak prokázaly zdravotní testy, Lukášova kondice a imunita je ovlivněna nepříjemným EB virusem neboli 
únavovým syndromem, který prodělal a přetrénoval. Přesto si vyjel start v kategorii C4 1 000 m a C1 
5 000 m na ME seniorů v Záhřebu a také v kategorii C2 na ME do 23 let.
Dalším, kdo se na račickém kanálu pokoušel o kvalifi kaci, byl Radek Miškovský. Na singlkanoi absolvo-
val všechny tratě, tzn. 1000 m, 500 m, 200 m a vytrvalostní závod na 5 km. Kilometrová trať mu vynesla 
nominaci do čtyřkanoe na obě mistrovství Evropy.
V jedné lodi se tak shodou náhod sešli všichni kanoisté z projektu, doplnil je Dan Drahokoupil. 


